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ACTA SESSIÓ DEL CONSELL DE LA GENT GRAN 

 

Dia: 15/11/2021 

Hora: 17h 

Lloc:  Sala de Plens de l’Ajuntament. 

 

ASSISTENTS: 

 

- Mònica Danès, Regidora de Gent Gran.  

- Laura Espinasa, Secretària del Consell de la Gent Gran. 

- Magdalena López Balasch, Presidenta de l’Esplai, Associació d’Arenys de Mar 

- Jaume Barangé Salvañà, President de la Vocalia de Jubilats. 

- Anna Pellicer, veïna d’Arenys de Mar. 

- Elisa Buch, veïna d’Arenys de Mar. 

- Esteve Torrents, veí d’Arenys de Mar. 

- Maria Assumpció Dias, representant de l’AEU. 

- Teresa Verdura, Defensora de la Ciutadania. 

- Agustí Ruzafa Alsina, Ateneu Arenyenc. 

- Rosa Maria Artigas Artigas, Ateneu Arenyenc. 

 

 

ORDRE DEL DIA: 
 

1.- Aprovació de l’acta anterior.  

2.- Valoració de les activitats del mes d’octubre.  

3.- Precs i preguntes.  

  

 

TEMES  TRACTATS : 

 
1.- Aprovació de l’acta anterior.  

S’aprova l’acta anterior. 

 

I es comenta la nova representació al Consell de la Defensora de la Ciutadania i de 

l’Ateneu. 

 

2.- Valoració de les activitats de gent gran: 

 
La regidora comenta la valoració dels actes de la Festa:  

 

Es va decidir tot respectant les mesures de seguretat fer una festa al carrer i va rebre 

moltes felicitacions per l’organització.  

L’activitat del vermut va agradar molt a tothom i el grau de participació va ser alt, i el 

dia assolellat va ajudar molt. 

En general es comenta que les activitats d’aquest any van ser variades i amb més 

presència de gent. 
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L’activitat del Mag al Calisay també va estar bé, i sort dels nens i nenes que estaven 

jugant a fora del Calisay perquè van poder també gaudir de l’espectacle. 

 

Es valora que es podria haver engrescat a que vinguessin els néts i nétes, o infants pel 

tipus d’activitat que era. 

 

Pel que fa al Cinema tot i que no es va omplir del tot el Teatre, la pel·lícula va ser molt 

divertida perquè al menys la gent va riure. 

Es comenta que el cartell dels actes va sortir tard perquè hi ha gent que ha expressat 

que no es va assabentar. Tot i així es comenta que quan les coses van bé a la gent li sap 

greu no haver pogut assistir. 

 

En general la participació i les activitats han estat concorregudes i han agradat. 

El fet que també s’hagi pogut preparar amb temps i amb la col·laboració del Consell ha 

possibilitat la bona assistència i programació. 

 

Per altra banda, s’ha programat un acte musical d’havaneres a totes les residències per 

aquests nadals per la necessitat d’actes lúdics que en general es té després de tot. 

Es comenta que es repartirà un obsequi a les persones de les residències, a les entitats 

de la gent gran i les persones usuàries Radars per aquests nadals. 

 

 

 
3.- Precs i preguntes.   

 

- Es pregunta si els actes del mes de la gent gran es va decidir des de la regidoria, 

i es contesta que es va decidir a la sessió anterior el dia 6 d’octubre amb el 

propi Consell. 

- Es proposa que als actes s’hi pugui incloure avis i néts (infants i joves), ja que 

s’adapten molt bé tots dos, i per això actes com el de la Màgia seria un dels que 

fomentaria l’activitat intergeneracional. 

- Es comenta que a la gent de les residències els hi agrada sortir però no tothom 

és autònom i per això també van bé que s’hi vagi in situ. 

- S’informa de la ubicació dels aparells esportius per a la gent gran: 

o A la platja Cavaió, passada la zona de pícnic. 

- Es demana que també es faci alguna programació d’activitats aprendre 

informàtica per la gent gran d’accés digital per fer tràmits. S’informa que 

Promoció Econòmica està fent un taller de tràmits on line. 

- Es demana si a la zona del cinc cantons es pot tornar a posar el banc i que 

caldria fer una revisió de les necessitats d’ubicació dels bancs. 

- Es demana cada quan ses reuneix el Consell: Cada tres o quatre mesos. 

- Es demana per ressaltar el paper del Consell en fer propostes d’altres tipus no 

només festives. 

- Es pregunta si funciona el voluntariat RADARS telefònic. I s’informa que s’està 

fent a la mesura que els voluntaris poden. 
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- Es pregunta sobre la possibilitat de tenir un Casal Municipal de la Gent Gran. Es 

comenta que a Arenys no ens podem solapar amb els actes de les entitats. 

 

 

Acords: 

 

S’enviarà la informació del taller de Tràmtis on line de Promoció Econòmica. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


